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Προς: την Υπουργό Πολιτισμού κα Λίνα Μενδώνη  

Θέμα: Καταγγελίες των εργαζομένων του Μουσείου Ακρόπολης για ζητήματα 
αναξιοκρατίας, αδιαφάνειας και κατάχρησης εξουσίας. 

Με αφορμή τον εορτασμό των γενεθλίων του Μουσείου της Ακρόπολης, το 
Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εργαζομένων (Σ.Ε.Μ.Α.) εξέδωσε δελτίο 
τύπου, στο οποίο αναφέρονται σοβαρά ζητήματα που αφορούν τις εργασιακές 
πρακτικές και τη διοικητική λειτουργία του Μουσείου. 

Συγκεκριμένα, οι εργαζόμενοι καταγγέλλουν: 

• Εκδικητικές συμπεριφορές εις βάρος υπαλλήλων που υπερασπίζονται 
συναδέλφους τους, 

• Αναξιοκρατικές και αδιαφανείς τοποθετήσεις προϊσταμένων, σε 
κατάφωρη παραβίαση του οργανογράμματος, 

• Κατάχρηση εξουσίας μέσω της μη εφαρμογής αμετάκλητων δικαστικών 
αποφάσεων και της καθυστέρησης καταβολής επιδομάτων που 
προβλέπει η νομοθεσία, 

• Απροθυμία υπογραφής Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας, παρά τη θετική 
γνωμοδότηση συναρμόδιων Υπουργείων και τη μηδενική επιβάρυνση του 
κρατικού προϋπολογισμού, 

• Αδράνεια στην αντιμετώπιση καταγγελιών για ηθική παρενόχληση και 
άρνηση επαγγελματικής αναγνώρισης υπαλλήλων με μεταπτυχιακά 
προσόντα, 

• Εμμονή σε δικαστικές διαμάχες εις βάρος εργαζομένων, με κόστος για το 
δημόσιο συμφέρον. 

Δεδομένου ότι τα παραπάνω θέτουν υπό αμφισβήτηση τη χρηστή διοίκηση του 
σημαντικότερου Μουσείου της χώρας και αντιστρατεύονται τις αρχές της 
διαφάνειας, της αξιοκρατίας και του σεβασμού της εργατικής νομοθεσίας. 
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Δεδομένου ότι η υπόθεση αφορά όχι μόνο τους εργαζομένους αλλά και το κύρος 
ενός εμβληματικού πολιτιστικού θεσμού, του οποίου η λειτουργία θα πρέπει να 
αποτελεί πρότυπο χρηστής διοίκησης και σεβασμού της έννομης τάξης. 

Ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Ποια είναι η θέση του Υπουργείου Πολιτισμού απέναντι στις σοβαρές 
καταγγελίες του Συλλόγου Εργαζομένων του Μουσείου Ακρόπολης; 

2. Προτίθεται να προβεί σε άμεσο διοικητικό έλεγχο των καταγγελλόμενων 
πρακτικών και να ζητήσει εξηγήσεις από τη Διοίκηση του Μουσείου; 

3. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει για τη διασφάλιση της αξιοκρατίας, της 
εργασιακής ειρήνης και της εφαρμογής της εργατικής και διοικητικής 
νομοθεσίας στο Μουσείο Ακρόπολης; 

4. Για ποιο λόγο δεν έχει ακόμα υπογραφεί η Συλλογική Σύμβαση Εργασίας, 
ενώ συντρέχουν όλες οι προϋποθέσεις που καθιστούν κάτι τέτοιο άμεσα 
εφαρμόσιμο χωρίς δημοσιονομική επιβάρυνση; 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 
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